
Protokół nr 0022.8.2015

z posiedzenia Zarządu Powiatu Kolskiego

w dniu 04 lutego 2015 r.

,.

Posiedzenie Zarządu rozpoczęło się o godz. 1000
. Obradom przewodniczył Starosta

Wieńczysław Oblizajek.

W posiedzeniu udział wzięli ( załącznik nr 1 do protokołu):

ł. Wieńczysław Oblizajek

2. Marek Banaszewski

3. Urszula Kikosicka

4. Czesław Marek

5. JózefRybicki

oraz

Andrzej Tomczyk - Sekretarz Powiatu

Zygmunt Sołtysiak - Skarbnik Powiatu

Starosta powitał wszystkich obecnych, a następnie na podstawie listy obecności stwierdził, że

jest wymagane quorum i przystąpił do omawiania tematów przewidzianych porządkiem obrad

(załącznik nr 2 do protokołu):

Przebieg posiedzenia

Ad.l

Porządek obrad został przyjęty przez Zarząd.

Ad.2

Członkowie Zarządu zapoznali się z treścią protokołu z posiedzenia Zarządu nr 0022.7.2015

z dnia 28 stycznia 2015 r.. nie wnosząc do niego uwag i poprawek. Tym samym protokół

zostal przyjęty ipodpisany.

Ad 3.

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu

Kolskiego w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego

nauczycieli oraz maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez



szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli, a także ustalenia specjalności form

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane w roku 2015.

Zarząd po omówieniu projektu, poddał kwestię głosowaniu:

- wniosek poparło - głosów 5

- przeciw - głosów O

- wstrzymało się od głosu - głosów O

Uchwała została podjęta jednogłośnie, oznaczona Nr 0025.8.13.2015

Pani Pajor poprosiła aby zmiany te zostały wprowadzone do budżetu powiatu na es]I

w miesiącu lutym br. Zarząd wyraził zgodę.

Ponadto p. Pajor poruszyła następujące tematy:

- opinia OK.4352.1.2015. do pisma Zespołu Szkół Ekonomiczno - Administracyjnych

w Kole, ZSEA.413.1.27.2015, w sprawie nauczania indywidualnego. Opinia Wydziału OK

jest pozytywna. Wyrażono zgodę na nauczanie indywidualne w wymiarze 12 godzin

tygodniowo w ramach środków własnych szkoły. Zarząd podtrzymał opinię Wydziału OK.

- opinia OK.4352.2.20 15, do pisma Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia

Ustawicznego w Kościelcu. ZSRCKU 97/2015, w sprawie nauczania indywidualnego. Opinia

Wydziału OK jest pozytywna. Wyrażono zgodę na nauczanie indywidualne w wymiarze 12

godzin tygodniowo w ramach środków własnych szkoły. Zarząd podtrzymał opinię Wydziału

OK.

- dot. rozwlązama problemu z zastępstwem dyrektora Poradni Psychologiczno -

Pedagogicznej w Kole. Poradnia nie ma wdrożonego rozwiązania zastępstwa p. dyrektor

w przypadku jej nieobecności. Pani Pajor poinformowała, że rozwiązaniem tego problemu

jest utworzenie tanowi ska i powołanie wicedyrektora. Zarząd wstępnie wyraził zgodę na taką

formę rozwiązania problemu jednak aby dokonać tego formalnie dyrektor Poradni powinna

wystąpić z takim wnioskiem do Zarządu.

- poinformowała o pozytywnej opinia Kuratorium w sprawie przedłużenia powołania dla

p. Nuszkiewicz na stanowi ku dyrektora Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Kole.

Zarząd przyjął do wiadomości.

- przedstawiła wnioski po spotkaniu z dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych, które dot.

kwestii związanych z limitem naboru do klas pierwszych, kształcenia zawodowego, dojazdów

uczniów do szkół. Zarząd przyjął do wiadomości.



Zarząd przekazał do rozpatrzenia przez Wydział Oświaty, Kultury i Sportu pismo Kancelarii

Adwokackiej z Łęczycy dot. udzielenia informacji czy Starostwo zamierza

wypłacić pracownikom Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego "Skrawek Nieba"

w Dębinie kwoty wynikające z wyroku.

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Kole przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu

Kolskiego w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Koło prowadzenia zadania publicznego

w zakresie utrzymania czystości, porządku i zieleni na drogach i ulicach powiatowych na

terenie miasta Koła w roku 2015.

Korzystając z obecności dyrektora Kujawy Zarząd poruszył następujące tematy:

- pismo Sądu Rejonowego w Kole, sygnatura akt I C 624/14, dot. uzupełnienia zaliczki na

koszty opinii biegłego o kwotę 746,62 zł oraz przedstawienia stanowiska w temacie

poruszanych w piśmie kwestii - dot. sprawy z powództwa Jana Guzika p-ko Powiatowi

Kolskiemu. Powiatowy Zarząd Dróg zajmie się sprawą.

- dot. połączenia dokumentacji na przebudowę ulic Opałki i Składowej w Kole. Dyrektor

Kujawa zauważył, że połączenie spowoduje wystąpienie dodatkowych kosztów. Powiatowy

Zarząd Dróg podejmie odpowiednie działania w tym kierunku. Zarząd wyraził zgodę.

- podjęto wstępne rozmowy dot. remontów chodników i ulic powiatowych w mieście Kole.

Ad 5.

Skarbnik przedstawił zmiany do budżetu powiatu:

- Bursa Szkolna w Kole, 8sz.0710.2.2015, dot. przyznania środków na odprawę emerytalną

dla pracownicy. Środki na wypłacenie odprawy emerytalnej wynoszą 10.800,00 zł. Zarząd

wyraził zgodę.

- Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Kłodawie, ZSP.0320.3.2015, dot. przyznania środków

na odprawę emerytalną dla pracownicy. Środki na wypłacenie odprawy emerytalnej wynoszą

12.264,00 zł. Zarząd wyraził zgodę.

- Zespół Szkół Technicznych w Kole, ZSTKS.0320.3.2015, dot. przyznania środków na

odprawy dla 3 pracowników w związku z likwidacją stanowiska pracy z przyczyn

ekonomicznych. Środki na wypłacenie odpraw wynoszą 14.991,93 zł. Zarząd wyraził zgodę.

- Wydział Oświaty, Kultury i Sportu, OK.3 021.15.1.2015, dot. dokonania zmian w budżecie

powiatu - wydatki na wypłatę stypendiów dla uczniów w Zespole Szkół Ekonomiczno -

Administracyjnych w Kole. Przeniesienie środków finansowych w kwocie 3.000,00 zł między



działami w związku z. koniecznością poprawy zakwalifikowania w/w wydatków

w klasyfikacji budżetowej. Zarząd wyraził zgodę.

- Wydział Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego, PZ.3026.1.20 15, dot. zmIany

w planie finansowym polegającej na przesunięciu między §§ kwoty 7.300,00 zł,

z przeznaczeniem na zakup silnika zaburtowego do łodzi będących na stanie Powiatowego

Magazynu Przeciwpowodziowego. Zarząd wyraził zgodę.

Ponadto Zarząd pcwrócił do prośby dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych

w Kłodawie o środki finansowe na zakup maszyny do czyszczenia powierzchni sportowej

w sali gimnastycznej. Koszt zakupu - 13.00000 zł brutto. Skarbnik poinformował, że

ewentualną zgodę na przeznaczenie środków finansowych na w/w cel musi wyrazić Rada

Powiatu podejmując stosowną uchwałę. Zarząd wyraził zgodę.

Ponadto Skarbnik przedstawił pisma Wydziału Finansów:

- FN.3153.2.2015, dot. ponownego rozliczenia przez Wydział Oświaty, Kultury i Sportu

dotacji udzielonych z budżetu powiatu w 2014 r. następującym jednostkom: Centrum Nauki

"Eureka" w Kole, Centrum Nauki "Eureka" w Kłodawie, Stowarzyszenie "Z Edukacją

w Przyszłość" w Korzeczniku, Społeczna Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Babiaku. Kwoty

przekazanych dotacji do w/w jednostek są niezgodne z miesięcznymi dyspozycjami transz

składanymi przez Wydział OK w sprawie przekazywania oraz zwrotu nadpłaconej dotacji

w 2014 r. W Centrum auki "Eureka" w Kłodawie oraz Ośrodku Rehabilitacyjno -

Edukacyjno - Wychowawczym w Kole dokonano rozliczenia kwot dotacji w kwocie wyższej

niż przekazano. Wydział OK sporządzi prawidłowe rozliczenie dotacji udzielonej z budżetu

powiatu.

- FN.3153.3.2015, dot. ponownego sporządzenia przez Wydział Oświaty, Kultury i Sportu

dyspozycji dokonania płatności dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych

za miesiąc styczeń 2015 r. dla następujących jednostek: Centrum Nauki "Eureka" w Kole,

Centrum Nauki "Eureka" w Kłodawie, Centrum Szkoleniowe "Wiedza" w Kole,

Stowarzyszenie "Z Edukacją w Przyszłość" w Korzeczniku, Ośrodek Rehabilitacyjno-

Edukacyjno - Wychowawczy w Kole.

- FN.3153.4.2015, pismo do Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, iż do dnia

30 stycznia 2015 r. nie złożono rozliczeń dotacji udzielonych z budżetu powiatu w 2014 r. dla

następujących jednostek: Biblioteka Miejsko - Powiatowa w Kole Stowarzyszenie ,.Wyspa

i Przyjaciele", Stowarzyszenie Turystyki i Rekreacji Wodnej "Przystań", Ludowy Zespój



Sportowy "Sparta Barłogi". Klub Sportowy "Orzeł" Grzegorzew, Kolskie Towarzystwo

Promocji Piłki Siatkowej.

Ad 6.

a Zarządzie nie wniesiono więcej spraw.

a tym protokół zakończono.

Protokółował: Anna Bocian

Podpisy Członków Zarządu:

1. Wieńczysław Oblizajek

2. Marek Banaszewski

3. Urszula Kikosicka

4. Czesław Marek

5. JózefRybicki


	Page 1
	Titles
	, 
	. 
	Ad 3. 


	Page 2
	Page 3
	Page 4
	Page 5
	Images
	Image 1
	Image 2



